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Mötesprotokoll 2018.12 

Skypemöte måndagen den 14/11 2018 kl. 20.00  

Närvarande:   
Kai Koivuranta  Ordf.  
Pernilla Grahn  Kassör 
Jeanette Karlsson  Sekr. 
Emma Palo 
Magnus Månsson 
Mattias Nilsson  
Jimmy Hansson  Adj. 
Förhinder: 
Karin Leandersson  Fadder SBF 
Lennart Nielsen 

 
 

§ 166 Mötet öppnas 

 Kai öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§ 167 Föregående protokoll 

 Protokoll 2018.11 godkänns. 

§ 168 Bilsportkonferens Syd 

Inbjudningar ute och anmälningar på väg in. Max 300 deltagare.  

Magnus mailar ut förfrågan till SGA om de vill bjuda in en person från utskottet. 

Extra inbjudan till förbundet, kommittéer och andra distrikt. 

§ 169 Ekonomi/budget  

Ekonomin följer uppsatt budget. 

Vi stryper alla investeringar tills vidare pga distriktsindelningen, se mer info under 

§170. 

§ 170 Styrelsens rapporter 

Planeringsmöte 16/10. Jimmy Hansson valdes in som adjungerad i styrelsen. Visade 
upp tält och beachflaggor. 

Distriktsindelningsmöte 20/10. Kai, Pernilla och Magnus åkte till Stockholm och fick en 
genomgång om planerna inför distriktsindelningen.  

 Arbetsdag 27/10. Pristagare till årets. Pratade om distriktsindelningen. 

§ 171 Styrelsearbete – planering 

Ordförandemöte 1/12. Smålands distriktsstyrelse är inbjudna till styrelsemöte 30/11. 
Kai föreslår tid via mail. 60 luncher bokade, Emma bokar biljetter till Motormässan. 
Magnus och Kai gör inbjudan och agenda på eeway. Förtroendevalda välkomna, men 
ej obligatoriskt. 



Årsmöte på Eslövs Medborgarhus kl 13.00 den 23/2. Tina Lennartsson är tillfrågad som 
sekreterare. Anders ordf är inte kontaktad än. Proposition om avveckling av Södra bf. 

Blekinge idrottsgala 1/2 2019. 9 biljetter bokade. Styrelsen och bjud in klubbar från 
Blekinge.  

Ungdomsgruppen ska träffa Västra och Småland i Göteborg den 17/11. 

Tillståndsavgifter för 2019 blir oförändrade, men ta bort halvdagarstävlingar. Jeanette 
skickar ut till alla klubbar. 

§ 172 SBF-information 

Se info på mailen. Bra med månadsbrevet från Anna.  

SGA-träff 17/11. 

Ordförandekonferens 24/11. 

§ 173 DF-information/kommunikation 

Planeringen fortsätter med SM-veckan i Malmö. 

§ 174 Klubbutveckling med ungdomsintegrering 

Vi fortsätter med arbetet att hålla kontakt med fadderklubbarna och 
ungdomsintegreringen. Emma sammanställer vad vi arbetat med under året. 

§ 175 Sportgren/SGA  

 Rallymöte för alla 24/11. 

 David Ronnefalk 4:a i radiostyrt Australien. 

§ 176 Utbildning 

Idrott online-utbildning i Malmö 15/11, Kai och Pernilla ska gå. 

§ 177 Idrott online/LOTS 

 LOTs-utbildning 2/2, Mattias åker. 

§ 178 Inkommen post/skrivelser/framkommande 

 Inget nytt. 

§ 179 Ärendebank 

Ärendebanken uppdaterad. Påminnelse att skicka in närmast anhörig till Kai. Lägg till i 
gemensam Drive. 

§ 180 Nästa möte  

Nästa styrelsemöte är den 17 december på Skype, men vi träffas även den 30 
november med Smålands bf på Quality Hotel View. 

§ 181 Mötets avslutning 

 Kai tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

Jeanette Karlsson   Kai Koivuranta 


